

Blessed Are They Who Put Their Trust in God

投靠祂的人有福了



<https://forms.gle/Jd1qJdyYq9gFf9zF9>

Materials: DMC thread Cross Stitch on beige Canvas

材料: DMC 牌的十字绣线与米色画布

Dimension: 94.4 x 70.1 cm, Framed

尺寸: 94.4 x 70.1 厘米, 附相框

Base Price: \$1500 (Updated)

底价: **\$1500**

The Inspiration

I chose **Psalm 2:12 "Blessed are they who put their trust in God"** for my second artwork. When I look at this artwork, it reminds me of the utmost importance of prayer. When we have child-like faith to come before our Almighty God on bended knees and with a humble heart, He draws us closer to Him. Trust God at all times. When we have God in us, we have everything we need.

作品灵感

我挑选了诗篇 2:12 "凡投靠祂的，都是有福的" 为我的第二幅作品。注视着这作品，就让我想起祷告是何等重要。当我们将孩子般的信心，带着谦卑的心跪在全能上帝的面前，祂使我们更接近祂。任何时候我们都要信靠上帝。有了主，我们就拥有一切所需。

The Artist – Tay Thor Bee

Thor Bee has been a member of Charis Methodist Church since the church's days in Geylang. She served as the church's Administrative Officer for twenty-one and a half years, until her retirement in June 2021.



During the late 1980's, cross-stitch embroidery artwork was a popular hobby amongst working ladies. Thor Bee saw her colleagues gathering together after a short lunch to do it and was fascinated by the beauty of this artwork. Soon, she started joining the group during lunch time to do cross-stitch embroidery.

作者 简介 - 郑桃美

桃美自卫理公会芽笼堂延续到现在，一直是颂恩堂的会友。她担任教会的行政人员达二十一年半，直到在 2021 年 6 月退休。

在 80 年代后期，十字绣是职业女性的普遍爱好。桃美看到她的同事们在短暂的午餐后聚集在一起刺绣，便对刺绣这门手艺着迷了。不久她也开始在午餐时间加入小组做十字绣。